

Teacher or Counselor Recommendation Form 教师推荐信

Student's Name (学生姓名) _____

This student is applying to the 2016 American & Chinese Future Leaders Summer Program. Your candid and thoughtful appraisal of this student's readiness for this experience is appreciated. Please consider the student's intellectual as well as social and psychological maturity. Your recommendation will be used for consideration and will not become any part of an official university record. Use additional paper as needed to fully explain your answers. Return this form directly to the Global Leadership Institute. Please email gps-flsp@ucsd.edu if you have any questions.

该学生申请参加圣地亚哥加州大学全球政策与战略学院的2016年“中美未来领袖夏校”。我们希望您能够对该学生的学习和社会活动，包括英语程度，提供一个中肯的评价。您的推荐信对我们考虑接受该学生非常重要，但它不会被放进该学生的档案。如果需要，您也可以再附上页数。请您填好后签名，然后把信放到一个密封的信封，交给该学生。如果有问题，可以用这个邮箱和我们联系：gps-flsp@ucsd.edu

1. How long have you known the student applicant? 您认识该学生多长时间了？

Less Than 1 Year 不到一年

More Than 1 Year 一年以上

2. Your appraisal of the student's academic ability to do high school level work in an English speaking environment. 您觉得该学生能自如地在全英语环境下学习并学好吗？

Ready 是的

Not Ready 比较有困难

3. What is your evaluation of the applicant's English level? 您如何评价该学生的英语水平(您也可以参考英语老师的评价)

Excellent: near native speaker level 近母语水平

Very good: high fluency in reading, writing and speaking 很好

Average: need assistance in comprehension 一般

Poor: not ready for an English-only classroom environment 较差

4. Additional comments focusing on intellectual ability and psychological maturity:

其它的对该学生学业水平和心理成熟程度的评价

5. Overall recommendation:

Recommend strongly 强烈推荐

Recommend 推荐

Recommend with reservation 有保留推荐

Do not recommend 不推荐

Teacher's or Counselor's Name and signature: (推荐人姓名并签名) _____

Work Telephone 电话: _____ Email Address 电子邮件: _____

Position/Title 职位: _____

Name of School 学校名称: _____

School Address 学校地址: _____

Thank you for your time. Please upload completed form to online application or email directly to gps-flsp@ucsd.edu

谢谢您的推荐。请存储好推荐信，并以上载网上申请表邮件附件的形式发送到 gps-flsp@ucsd.edu